
FAU – møtereferat 
 

Dato:   
Sted:  
Møteleder:  
Møtereferent:  
 
Tilstede:  

02.05.2023 
Porsholen Skole  
Stanley Kåre Bærgheim 
Ragnhild Apeland Sørensen  
 
FAU-medlemmer 
Avdelingsleder Charlotte Høllen  

 

Sak nr.  Sak  Ansvarlig  

1.  Informasjon fra skolen: 
 

1.1 25. mai: 6. og 7.trinn skal være med på Trolljegerne. 
Gratisbilettene ble revet bort, men skolen og elevrådet 
sponser slik at vi får delta allikevel.  

1.2 Elevrådet på vegne av elevene ønsker seg en et bord med 
benker til skolegården – ønsker at FAU kan sponse dette. FAU 
skal sjekke FAU-konto og pris på bord/benk og melde tilbake 
til elevrådet.  

1.3 Det jobbes med å få på plass Vipps til kantinedagen   
1.4 Rydde- og grilldag er vel gjennomført. Neste år er det ønskelig 

å ta en utsjekk med Lura IL som også hadde arrangert 
ryddedugnad slik at vi ikke rydder rett etter hverandre.   

1.5 Minner på at det 02. juni er skoletur for elevene våre. Mer 
informasjon kommer når det nærmer seg.  

 

Charlotte 
Høllen  

2.  Disco for 5.-7.trinn  
 
Spørsmål om gjennomføring av dico er tatt opp i Elevrådet og 
tilbakemeldingene er at elevene ønsker at det arrangeres disco, fire 
ganger per år (som tidligere). En for hvert trinn og et felles disco for 
5.-7 trinn. Innspill tas med videre til FAU skoleår 2023/2024.  
 

FAU 
representanter 
for 7. trinn // 
Charlotte 
Høllen  
 

3.  17. Mai   
 
Trinnkontaktene henter inn navn, epost og telefonnummer til vakter 
for deres trinn. 5. trinn FAU følger opp at vi får inn listene og 
videresender til korpset.  
 
5.trinn FAU representanter skal delta på informasjonsmøte med Lura 
skolekorps denne uken.  
 
Skolen ønsker at årets FAU kontakter skal gå sammen med trinnet de 
representerer og trinnkontaktene i 17. mai toget.   
 
 

Ragnhild A. 
Sørensen  
 
Johannes 
Høyvik 

5.  Brakkene  
 
FAU har over lengre tid prøvd å få klarhet i tilstanden til brakkene som 
brukes til klasserom. Vi har endelig lykkes med det og fått informasjon 

Stanley Kåre 
Bærgheim 



om at brakkene ikke er kondemnert. De er i forskriftmessig stand, 
men ikke etter dagens standard (møter ikke dagens standard iht 
isolasjonskrav). Før oppstart til neste skole år skal det gjennomføres 
en byggeforskiftmessig vurdering av brakkene.  
 

6.  FAU referat  
 
Det er kommet ønske fra engasjerte foreldre om at referatene skal 
legges ut raskere etter møtene.   
FAU synes det er veldig kjekt at referatene leses og at det er en enkel 
sak å imøtekommer ønske om å få dem raskere ut på hjemmesiden 
vår.   
 

Ragnhild 
Apeland 
Sørensen 

7.  Hei Verden – sommermarked  
 
FAU er i gang med forespørsler for innsamling av 
hovedpremier/trøstepremier til årets sommermarked 
 

Alle  

8.  Neste FAU-møte avholdes 06.06.2023 Stanley Kåre 
Bærgheim 

 


